

24

DU CALENDRIER DES PLAISIRS

FR

FLEXI RABBIT

Décuplez votre plaisir avec ce vibromasseur chauffant, ultra flexible, avec deux moteurs pour une double stimulation clitoris et point G.

Le Flexi Rabbit de Dorcel est un sextoys ultra flexible destiné à ceux qui aiment allier esthétique, performance et confort.

Son design et sa flexibilité lui permettent de se plier à toutes vos exigences les plus folles et ainsi de stimuler simultanément le clitoris et le Point-G. Ses 9 modes de vibrations, et sa surface texturée vous promettent des moments de plaisir intense.

Doté d'une fonction chauffante allant jusqu'à 40°C, il pimentera vos ébats et vous procurera des sensations au plus près du réel. Étanche, il vous accompagne sous la douche pour des jeux en solo ou à deux.

INFORMATIONS TECHNIQUES

Dimension : 21,2 x 4 x 3,6 cm

Longueur Insérable : 13 cm

Batterie lithium

Temps de recharge : 3h

Autonomie : 30 – 65 mins

Niveau sonore : 45 db

USB Rechargeable (câble fourni)

Waterproof IPX 7

UTILISATION

Appuyez 3 secondes sur le bouton du haut pour allumer le produit et changer de vibrations pour le moteur 2.

Appuyez 3 secondes sur le bouton du bas pour allumer le moteur 1 et la fonction chauffante.

DORCEL

EN

FLEXI RABBIT

Set your pleasure free with this heated and ultra-flexible vibrator, with two motors for double clitoris and G-spot stimulation.

The Dorcel Flexi Rabbit is an ultra-flexible sex toy intended for those who love to combine aesthetics, performance and comfort. Its design and flexibility allow it live up to all your wildest dreams, stimulating both the clitoris and the G-spot at the same time. Its 9 vibration modes and textured surface promise moments of intense pleasure.

With a heating feature of up to 40°C, it will spice up your intimate moments, creating sensations as close as possible to the real thing. This waterproof toy can also accompany you under the shower for solo or duo play.

TECHNICAL INFORMATION

Dimensions: 21.2 x 4 x 3.6 cm

Insertion length: 13 cm

Lithium battery

Charge time: 3 hours

Battery life: 30–65 mins

Sound level: 45 dB

USB rechargeable (cable provided)

IPX7 waterproof

USE

Press the button on the top for 3 seconds to turn the product on and change vibrations for motor 2. Press the button on the bottom for 3 seconds to turn on motor 1 and the heating function.